
Zápis 
 

z 29. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne  2. října 2007 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 20 
 
Úvodem předseda předložil  program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 
1. Přivítání nové členky AS (SCAS) - Ing. Lucie Potucké 
2. Projednání novelizace Pravidla pro hospodaření se mzdovými prostředky na Vysoké škole 

chemicko-technologické v Praze 
3. Volební a jednací řád 
4. Témata pro vystoupení kandidátů na rektora, informace  z MŠMT. 
5. Různé 

a) informace o rozpočtové změně 
b) informace o dopisu ohledně parkování 
c) náklady provozu senátu 
d) co je pronajímáno za místnosti a za kolik apod., kolik je za parkoviště 
e) informace z kolegia rektora o přijímacím řízení 

 
 
Ad 1. 
Předseda senátu přivítal novou členku studentské části AS Ing. Lucii Potuckou, která nastoupí 
do výboru VaV. 
 
Ad 2.  
AS byl seznámen s drobnými změnami Pravidel pro hospodaření se mzdovými prostředky. 
 
Schváleno 20 – 0 – 0 
 
 
Ad 3. 
Doc. Flemr zrekapituloval všechny projednané  změny ve Volebním a jednacím řádu a 
předložil definitivní verzi. 
 
Schváleno 20 – 0 - 0 
 
Ad 4. 
Předseda volební komise doc. Flemr předložil seznam všech dodaných otázek pro kandidáty 
na rektora. Kandidáti vypracují stručnou písemnou odpověď na vybrané otázky ještě před 
prezentací, která se koná dne 15. 10. 2007 ve 14:30 v posluchárně AII. Pracovní skupina po 
dohodě s doc. Flemrem vybere reprezentativní otázky z dodaných. Předseda AS informoval 
přítomné, že byl opět osloven mailem z MŠMT s připomínkou termínu a potřebných 
náležitostí předávaných na ministerstvo po volbě. 
 
Ad 5. 

a) Senát souhlasil s rozpočtovou změnou, převod prostředků plánovaných na 
zaměření budovy B se použijí k nákupu regálového systému do ústředního skladu. 



b) AS konstatuje, že žádost o pomoc zajištění parkování v zóně placeného stání na 
Praze 7 není schopen řešit a ani nepatří do jeho kompetence. V této souvislosti byl 
předseda požádán, aby na KR navrhl možnost zvážit zřízení vyhrazeného místa 
(míst) pro invalidy před budovami A a B. 

c) Nejsou vyčerpány prostředky určené na provoz senátu, předseda zajistí nákup 
kompenzující vynaložené náklady. 

d) Doc. Flemr reprodukoval dotaz na současný stav pronajatých prostor školy. 
Předseda AS přednese na KR žádost senátorů o podání přehledu, jaké prostory 
jsou z majetku VŠCHT (např. včetně parkoviště na Vítězném náměstí) 
pronajímány cizím subjektům a jaké jsou výnosy z těchto pronájmů. 

e) Předseda informoval o jednání na kolegiu rektora o výsledcích přijímacího řízení 
2007. V následné diskusi bylo konstatováno, že se projevuje značný rozdíl v počtu 
studentů zapsaných a přijatých. Dále bylo diskutováno o možnostech řešení 
financování studentů magisterského studia, přijatých nad limit MŠMT. 

 
Příští zasedání  23. října 2007  - volba kandidáta na rektora VŠCHT 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: M. Březina 

 
 


